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Vragen van de leden Bosman (VVD) en Van Raak (SP) aan de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het landsbesluit van Curaçao 
nr. 17/1922 van 5 september 2017 (ingezonden 26 september 2017). 

Vraag 1
Kent u het landsbesluit van Curaçao nummer 17/1922 van 5 september 2017? 

Vraag 2
In hoeverre klopt het dat de bouw van dit nieuwe ziekenhuis niet alleen 
vertraagd is, maar ook nog eens 78 miljoen duurder is geworden? 

Vraag 3
Herinnert u zich de zorgen vanuit de Tweede Kamer ten aanzien van de 
kosten van de bouw van dit ziekenhuis? 

Vraag 4
In hoeverre waren de zorgen vanuit de Tweede Kamer ten aanzien van de 
kosten van de bouw van dit ziekenhuis dan ook terecht? 

Vraag 5
In hoeverre is het wenselijk dat er nu een «Ministeriële regisseur en 
toezichthouder» wordt benoemd? In hoeverre is het wenselijk dat deze functie 
betaald wordt vanuit de begrotingspost Gebouwen? 

Vraag 6
In hoeverre klopt het dat deze «Ministeriële Regisseur en Toezichthouder» 
deskundigen en administratieve ondersteuning krijgt? In hoeverre is dit 
wenselijk? Vanuit welke post in de begroting worden deze kosten gedekt? 

Vraag 7
Wat zijn de kosten van deze hele afdeling die onder de «Ministeriële 
Regisseur en Toezichthouder» komt te staan? 

Vraag 8
In hoeverre waren deze kosten onderdeel van de businesscase uit 2013? Zo 
nee, welke invloed hebben deze kosten op de businesscase?
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